
DOGOVORILI SO SE

Novogradenj
ne bo več
V Savljah in Klečah bodo dovolili
nadomestne gradnje, kraj pa se ne
bo več širil

Predstavniki krajevne skup-
nosti Savlje-KleČe so se na po-
vabilo predsednika občinske
konference SZDL BežigradJo-
ška Pirnarjasešlispredstavniki
občinske skupščine in stistimi,
kr so na ta ali oni način sodelo-
vali pri sestavljanju odloka o
določitvi varstvenih pasov in
ukrepov za zavarovanje vodnih
virov, o katerem bo tekla bese-
da tudi na prihodnji seji občin-
ske skupščine. Nazačetku raz-
govora so strokovnjaki poja-
snili nekatere nejasnosti: med
drugim so udeležence razgo-
vora seznanili z meritvami hi-
trosti gibanja podtalnice. To-
vrstne meritve so opravili prvič
:tn ugotovili, da je podtalnica
ob visokem vodostaju Save po-
tovalashitrostjo200 mnadan.
Ta podatek pa utemeljuje za-
htevo, da morajo biti zemljišča
med Savo in črpališči v prvi alt
vsaj drugi varstveni coni. Tja
sodi tudi območje krajevne
skupnosti Savlje-KleČe, za prvt
coni pa veljajo zelo strogi var-
stveni ukrept. Zanimiva pa je
sprememba osnutka odloka,
saj bi po novem tudi v prvi in
drugi coni dovoljevati nado-
mestno gradnjo! To pomeni
gradnjo ob obstoječih hišah, ki
bi jth bilo treba ob preselitvi v
nove stavbe takoj podreti.

Po precej burni debati, ki jo
je bilo kar težko pripeljati do
bistva. so prebivalci Savelj in
Kleč dobili tudi dokončni od-
govor na svojevprašanje in za-
htevo o morebitnih novth grad-
njah na tem področju. Odgovor
strokovnjakov je bil nedvou-
men: ne, saj nihče ne more
zagotoviti recimo nepropustne
kanaiizacije; vemo pa, da dva

človeka bolj onesnažujeta oko-
Ije in s tem podtalnico kot
eden. Dejstvo je tudi, da gre za
zaščito vode, ki jo pije vsa Ljub-
Ijana in da bi v primeru, Če bi
podtalnico zaradi nespameti
uničili, le z velikimi izdatki lah-
ko pridobivali vodoje pripelja-
lo do razumnega dogovora, da
ne bodo na seji občinske skup-
ščine delegati iz Savelj in Kleč
odloku voč nasprotovali - še
posebej. ker so bile nekatere
njihove pripombe vendarle
upoštevane. Ob tem pa se zdi
upravičena tudi njihova zahte-
va za sodelovanje širše družbe-
ne skupnosti pri urejevanju ne-
katerih njihovih zivljenjskih
problemov: nimajo namreč do-
volj velike trgovine, manjkata
jim šola In vrtec . .. Savlje se
zdaj ne bodo več širile, zato za
investitorje niso kaj prida zani-
mive - pa vendar, tamkajšnji
prebivalci so bili z ostalimi
Ljubljančani solidarni, Čeprav
so se morali zato odreči tastne-
mu razvoju, pa bi jim to morda
le kazalo povrniti.


